



2017/2018 年度第一次家長日通告

敬啟者：

為加強學校與家長之間的聯繫，彼此衷誠合作，以改進學生的學業及培養他們的良好品德，本校謹定於二零一七年十一月二十五日（星期六）舉行家長日，並派發上學期統一測驗成績表，而當日上午八時十五分至九時正 假本校物理室舉行本年度家長教師會周年大會。誠邀各位家長於是日 上午 / 下午 _____ 時 _____ 分蒞臨與 貴子女之老師會面，學生必須穿整齊校服並陪同家長出席家長日。

同學們的成長，除靠本校老師的悉心教導和全心全意的關懷之外，更有賴家長的支持和參與。希望各位家長撥冗出席這次家長日與校長、教師會面，並對本校提供寶貴的意見。為方便安排家長面談時間，請填妥回條，並於十一月十七日（星期五）前交班主任，以憑辦理。

此 致
貴 有 關 家 長



孔聖堂中學校長
楊永漢博士

二零一七年十一月十四日

回 條

敬覆者：本人知悉 貴校 2017/2018 年度第一次家長日通告之內容，

- 本人 將於十一月二十五日照約定時間前來與老師會面。
 因事未能依既定時間前來，擬於____月____日____時____分到校與老師會面。
 及 將 出席 / 不出席 家長教師會周年大會。

此 覆

孔聖堂中學

中_____學生姓名：_____（ ）

家長姓名：_____

家長簽署：_____

家長聯絡電話：_____

二零一七年十一月_____日



孔聖堂中學

Confucius Hall Secondary School

香港銅鑼灣加路連山道 77 號

77 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong

電話 Telephone: 2576-3415

圖文傳真 Fax: 2882-8658 網址 Website: <http://www.chss.edu.hk/>

14th November, 2017

Dear Parents/Guardians,

First Parents' Day 2017/2018

The Annual Parents-Teachers Meeting will be held in school on 25th November, 2017 (Saturday) to foster better understanding and cooperation between parents and teachers. You are cordially invited to attend the meeting at the following interview time to discuss matters pertaining to your child's conduct and academic progress with the class teacher. The Report Card of the First Term Uniform Test will also be given to you during the meeting. You are welcomed to join the Parent Teacher Association Annual General Meeting at the Physics Laboratory from 8:15a.m. to 9:00 a.m.. All students must wear proper school uniform and attend the Parents' Day with their parents. Your suggestions for improvements are always welcome.

Interview Time: _____ a.m. / p.m.

The growth of students relies not only on teaching and love from teachers but also the support of parents. We hope that all parents can join the Parents' Day to give us their valuable opinions. Please return a completed reply slip to the class teacher for arranging the appointment by 17th November, 2017.

Yours faithfully,

Yeung Wing Hon

Principal

Confucius Hall Secondary School

Reply slip

Date: _____ November, 2017

To Confucius Hall Secondary School

I have read the Parents' Day circular and

- * I will attend the meeting at the above interview time on 25th November, 2017.
 I will not attend the meeting at the above interview time and I would like to re-schedule the interview date and time to _____ a.m. / p.m.

AND I will attend / not attend the Parent Teacher Association Annual General Meeting.

Name of student: _____

Class: _____ Class No.: _____

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____